
Protokoll från styrelsemöte för Föreningen Framåt, söndagen den 26 mars 2023 

Närvarande: Lars Joelsson, Tyrone Andersson, Tove Nordhvalen, Sara Reimbert Westlund, 

Kia Berggren, Sture Wingård, Peter Samzelius, Robert Collin, Eva Melin 

1. Lars hälsade alla välkomna 

2. Skrefors badplats 

• Vi har tidigare talat om att föreningen skulle skriva ett förslag på hur vi kan 

förbättra och göra badplatsen i Skrefors mer tillgänglig för det stora antalet 

besökande under sommarmånaderna. 

Efter kontakt med kommunen har det framkommit att det bästa för oss är att 

inkomma med ett ”medborgarförslag”, vilka alltid tas upp i nämnden. 

Medborgarförslag kan endast komma från enskilda personer som är 

mantalsskrivna i kommunen. Lars och Peter S skriver ett sådant förslag med 

skisser och bilder och skickar det till kommunen. (Se tidigare 

styrelseprotokoll) 

• Kommunen kommer att byta ut den befintliga toaletten i Skrefors mot en ny 

och undrade om föreningen kunde ombesörja skötseln av den under 

vinterhalvåret. Vi avböjer oss den uppgiften och ber istället kommunen att 

låsa toaletten under den tidsperiod som de inte har möjlighet att sköta den. 

• Styrelsen har fått ett önskemål från en medlem att uppmana kommunen att 

gräva en kulvert genom stenpiren. Frågan diskuterades men styrelsen tycker 

inte att det är en bra idé eftersom en sådan funnits tidigare. Den resulterade i 

att sanden från badplatsen försvann med strömningen genom kulverten, som 

slammade igen, och en del sand la sig strax söder om hopptornet.  

3. Killebäcks badplats 

• Efter mötet med Urban Sturk har vi beslutat att Peter lägger en ny sten som 

trappsteg i betongpiren för att underlätta för badande att ta sig upp och ner 

där. 

Vi uppfattade det som att Urban Sturk skulle laga sprickan i betongen vid 

trappan. 

• Vidare beslutade vi att rensa bort en del växtlighet i vattnet precis vid 

badplatsen och vid bryggan så att badandet blir trevligare. 

4. Lekplatsen och fotbollsplanen 

• Kia har stött på kommunen i fråga om lekredskapen och en del andra 

önskemål vi har för att utveckla och förbättra lekplatsen vid fotbollsplanen. Vi 

väntar fortfarande på svar från Maja Posse-Sundvall som är ansvarig på 

kommunen. 

• Vi beslutade att lägga planerna på utegym på is för närvarande eftersom det 

är förenat med en mycket hög kostnad. Tove vidarebefordrar det material 

hon fått till Lars för arkivering om frågan lyfts senare. 

• Grillplatsen iordningsställs när vi får meddelande från Lennart Gustafsson att 

han tillverkat de delar vi beställt. 



• Labyrinten är igenväxt och vi planerar att göra om den och ha den på en 

grusbädd istället. Det får bli vid ett senare tillfälle och inte i samband med den 

ordinarie städ- och fixardagen den 20 maj. 

• Robert Collin har beställt nya nät till fotbollsmålen. Han säger till om han 

behöver hjälp att sätta upp dem. 

• Gräsklippningen som vi betalar kommunen för att utföra har inte nått upp till 

våra förväntningar. Vi försöker därför hitta någon annan som kan utföra 

klippningen i sommar. Peter S och Tyrone samverkar och beslutar om detta. 

• Vi diskuterade att ha fler och kanske större områden med naturlig ängsmark i 

våra gräsmattor till gagn för insekter och biologisk mångfald. Inget beslut 

fattades. 

5. Hamnplanen 

• Blomsterängen ska krattas och kompletteras med fler blomsterfröer. Peter S 

har blomsterfrö kvar sedan tidigare. Trädgårdsgruppen tar ansvar för detta. 

• De invasiva vresrosorna precis bredvid vägen vid hamnplanen ska grävas bort 

eftersom de spränger sönder asfalten i sin växtiver. Peter kan kanske 

tillhandahålla grävare för att få upp dem. Växtresterna eldas sedan upp. 

• Att uppföra ett litet ”gräsklipparhus” till föreningens nyinköpta gräsklippare 

visade sig innebära mycket byråkrati och därigenom stora kostnader. Vi beslöt 

därför att gräsklipparen placeras på Peter S gård. Vi undersöker också om vi 

kan sätta en liten GPS på den om den skulle komma att stjälas igen.  

6. Fort Knox 

• Kommer inom kort att beställas i enlighet med styrelsebeslut i december. 

7. Allmän städ- och fixar-dag 

• Datumet fastställdes i enlighet med traditionen till lördagen då Kristi 

Himmelfärdshelgen infaller och många deltidsboende är på plats, alltså 20 

maj. Vi börjar klockan 11.00. 

Tyrone utsågs som städledare och Sara tar kommandot över 

rabattrensningen. Som vanligt städar vi de gemensamma ytorna, krattar 

stränderna, rensar bouleplanen, rabatterna runt hamnplanen och vid 

lekplatsen. 

8. Berättarkväll 

• Sture har pratat med Kerstin Johannesson och fått tips om en oceanograf, 

Anders Stigebrant, som gör utredningar om havskvalité och som vi skulle 

kunna anlita som konsult.  

Styrelsen tyckte att vi till att börja med kunde fråga om han ville komma och 

föreläsa för alla i vårt samhälle på en s.k. berättarkväll. Sture frågar honom 

om han skulle vara intresserad av att komma hit och vad han i så fall vi ha i 

arvode. 

• Styrelsen har börjat tänka kring en beredskapsplan inför händelse av kris eller 

krig. Sara tar kontakt med säkerhetssamordnaren för vår kommun och hör 

med honom om han kan tänka sig att hålla ett möte med Kämpersviksborna 

och berätta om kommunens beredskapsplan. 



9. I händelse av kris eller krig 

• Marianne Grahn ställde frågan till samhällsföreningen om vi har någon plan i 

händelse av kris eller krig. Vi diskuterade vad och hur vi skulle agera som 

förening och vad som är vårt ansvar kontra kommunens ansvar. Vi tyckte att 

frågan är relevant och viktig och fortsätter att tänka till, diskutera och så 

småningom formulera en plan för vårt samhälle och hur vi bäst hjälper 

varandra om det behövs. 

Sara tar kontakt med kommunens säkerhetssamordnare och diskuterar vidare 

med honom om vår roll och vad vi som samhällsförening kan förbereda i 

händelse av kris eller krig. Sara frågar om han kan komma på ett möte med 

styrelsen och om han också skulle vara intresserad av att möta alla boende i 

Kämpersvik på en s.k. berättarkväll och tala om de här frågorna. 

10. Donalda 

• Vi hör efter om det finns möjlighet att få Donalda till Kämpersvik. Eftersom 

platserna på båten är begränsade kanske vi kan få ha båten här två dagar?! 

Peter S tar kontakt med besättningen och ser vilka datum som kan vara 

möjliga. 

11. Almanackan 

• Lars håller på med ett forskningsprojekt kring släkter som bott i Kämpersvik 

och vilka hus de byggt/bebott i under årens gång. Han planerar att det ska 

resultera i en bok så småningom. Utifrån detta diskuterade vi om nästa 

Kämpersvikskalender kanske skulle ha temat om gamla hus och dess ägare. 

”Hus med historia”. Inget beslut fattades. 

12. Skyltar med historia 

• Vi diskuterade om vi ska sätta upp skyltar vid historiskt intressanta 

platser/hus som de gjort i Fjällbacka för att sprida kunskap till alla som 

promenerar genom samhället och är intresserade av Kämpersviks historia. 

Inget beslut fattades. 

13.  Nästa styrelsemöte 

• Söndagen den 7 maj klockan 16.30 i Gula Garaget. 
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_________________________                              ____________________________ 
Eva Melin, sekreterare                                                                 Lars Joelsson, ordförande 


